

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. LXIV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

vita ac morte consentaneus, cum acerrime su-
 sisset Lepido, *ne se cum Antonio hoste iudicato*
iungeret, inritus consilii, gladio se ipse trans-
 fixit. Plancus deinde dubia, id est, sua fide, 3
 diu quarum esset partium secum luctatus, ac
 sibi difficile consentiens, & nunc adiutor D.
 Bruti, designati consulis, collega sui, senatui-
 que se litteris venditans, mox eiusdem proditor:
 Asinius autem Pollio, firmus proposito &
 Iulianis partibus fidus, Pompeianis aduersus;
 uterque exercitus tradidere Antonio.

CAP. LXIV. D. brutus desertus primo I
 a Planco, post etiam insidiis eiusdem petitus,
 paulatim relinquente cum exercitu, fugiens,
 in hospitis cuiusdam ignobilis viri, nomine
 Caneli, domo, ab iis, quos miserat Antonius,
 iugularus est; iustissimasque optime de se me- 2
 rito viro C. Casari pœnas dedit, cuius cum pri-
 mus omnium amicorum fuisset, interfector fuit,
 & fortunæ, ex qua fructum tulerat, invidiam
 in auctorem relegabat, censebatque æquum,
 quæ acceperat a Casare, retinere: Calarem,
 qui illa dederat, perire. Hæc sunt tempora, 3
 quibus M. Tullius continuis actionibus ater-
 nas Antonii memoriæ inussit notas. sed hic
 fulgentissimo & cœlesti ore, at tribunus Canu-
 tius continua rabie lacerabat Antonium. 4
 utri-
 que vindicta libertatis morte stetit: sed tribuni
 sanguine commissa proscriptio; Ciceronis, ve-
 lut satiato Antonio, pœna finita. Lepidus de-
 inde